

Annex 2
الملحق ٢
Technical Evaluation Process
عملية التقييم الفني

Career Counseling Trainings (TOT, Communication Skills CV Preparation, and Interviews) in Nineveh Governorate

توفير دورة (تدريب المدربين TOT، مهارات التواصل اعداد السيرة الذاتية و التجهيز لمقابلات العمل) في محافظة نينوى

Overall weighting الترجيح العام	Criteria المعايير	Element العناصر	Element Weighting وزن العنصر	Vender 1	Vender 2	Vender 3	
60%	Eligibility الأهلية للقبول	Up-to-date legal registration documents	10%				
		المستندات للتسجيل القانونية الحديثة					
	Technical الأصطلاحي	Vendor Profile (company or institute) including previous training experience in the same field		15%			
		ملف تعريف البائع (شركة أو معهد) بما في ذلك الخبرة التدريبية السابقة في نفس المجال					
		1. Photos of the location including a logo of the vendor in the photo. 2. Photo of a certificate given by the institute or company to a participant.		7%			
		1. صور للموقع متضمنة شعار البائع في الصورة. 2. صورة لشهادة مقدمة من المعهد أو الشركة للمشارك.					
		Capability and experience of vendor's trainer, the CV should be attached with their years of experience in such work.		10%			
		قدرة وخبرة مدرب الشركة أو المعهد ، يجب إرفاق السيرة الذاتية بسنوات خبرته في هذا العمل.					
		Availability of RT Bank account		3%			
		توفر حساب بنك RT					
		Tender documents with the stamp and signature of the vendor		5%			
		مختوم وموقع على جميع الوثائق					
Providing a copy of curriculum (includes its quality) for the training, preferably in two different languages		10%					
توفير نسخة من المنهج (يشمل جودته) للتدريب ، ويفضل أن يكون بلغتين مختلفتين							
Total Rate (Percentage) المعدل الإجمالي (نسبة مئوية)			60%	0%	0%	0%	

Minimum Passing score in the Technical Evaluation will be (35%)

الحد الأدنى لدرجة النجاح في التقييم الفني هو (35%)